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TAUTSAIMNIECĪBAS UN TERITORIĀLĀS ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2025. gada 15. maijā         Nr. TND/25/5 

Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas sēde sasaukta 2025. gada 15. maijā 

plkst. 13.00 Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot 

elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek 

izmantots tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 13.00 atklāj un vada Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas 

priekšsēdētājs Normunds Rečs, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. 

Sēdē piedalās: 

Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas deviņi balsstiesīgie deputāti: 

- Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, Rimants Liepiņš, Mārtiņš 

Limanskis, Inga Priede (līdz plkst. 14.13), Normunds Rečs, Agnese Ritene; 

deputāti: 

- Juris Šulcs, domes priekšsēdētāja vietnieks Imants Valers, Edīte Zelča (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom); 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Egīls Dude, Guntis Grūba (par darba kārtības 10. jautājumu), Jānis 

Jefremovs (par darba kārtības 6. jautājumu), Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža (par darba kārtības 7., 

8. jautājumu), Ivars Liepiņš, Reinis Mizga (par darba kārtības 9. jautājumu), Baiba Pļaviņa, Inga 

Tramdaha (par darba kārtības 10. jautājumu), Kristīne Upeniece (par darba kārtības 7. jautājumu), 

Inese Valtere, Daina Vilmane, Arturs Vinbergs, Iveta Vistapole (par darba kārtības 10. jautājumu), 

Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Evita Freimane – Kandavas pilsētas, Cēres un Kandavas pagastu pārvaldes nekustamā īpašuma 

pārvaldniece, 

- Edgars Keirāns – Pūres un Jaunsātu pagastu pārvaldes vadītājs (par darba kārtības 5. jautājumu), 

- Jānis Lindbergs – Tukuma novada pašvaldības policijas priekšnieks (par darba kārtības 

9. jautājumu), 

- Kristīne Raginska – Engures pagasta pārvaldes vadītāja, 

- Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja. 

citi: 

- Agita Puķīte – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 
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UZAICINĀTI: 

par darba kārtības 10. jautājumu – iesnieguma “Par administratīvā akta apstrīdēšanu” iesniedzējs 

Kaspars Cimermanis, 

par darba kārtības 8. jautājumu: 

- SIA “Projekts3” pārstāvis Roberts Bautra – izpētes projekta izstrādātājs (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- SIA “INVESTO” pārstāvji, Meža ielas 27 un 28, Tukumā, īpašnieki Gatis Bumbiers un Līga 

Bumbiere. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par Ekonomikas ministrijas vēstuli un izmaiņām Engures ostas valdes sastāvā. 

2. Par pašvaldības nedzīvojamo telpu Liepu ielā 11, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā,  

Tukuma novadā, nomas līguma termiņa pagarināšanu. 

3. Par ceļa servitūta nodibināšanu īpašumā “Sīļi”, Zentenes pagastā, Tukuma novadā. 

4. Par apgrūtinājuma (ceļa servitūta) dzēšanu nekustamajā īpašumā “Abavbruses”, Jaunsātu 

pagastā, Tukuma novadā. 

5. Par līdzfinansējuma piešķiršanu logu nomaiņai, Dārza ielā 1-2, Tukumā, Tukuma novadā. 

6. Par grozījumiem Tukuma novada pašvaldības iestādes “Kandavas pilsētas, Cēres un 

Kandavas pagastu pārvalde” nolikumā. 

7. Informatīvs – par plānotajiem būvdarbiem Engures stadiona pārbūvei (1. kārta). 

8. Informatīvs – par satiksmes organizāciju Meža un Dzelzceļa ielā. 

9. Informatīvs – par videonovērošanas un drošības uzlabojumiem Tukuma novadā. 

Darba kārtības papildu jautājums: 

10. Par Kaspara Cimermaņa iesniegumu “Par administratīvā akta apstrīdēšanu”. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Normunds Rečs informē par sēdes darba kārtībā iekļaujamu papildu jautājumu un aicina 

balsot par sēdes darba kārtību, ja deputātiem nav iebildumu vai priekšlikumu. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  

9 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, Agnese 

Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par Ekonomikas ministrijas vēstuli un izmaiņām Engures ostas valdes sastāvā. 

2. Par pašvaldības nedzīvojamo telpu Liepu ielā 11, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā,  

Tukuma novadā, nomas līguma termiņa pagarināšanu. 

3. Par ceļa servitūta nodibināšanu īpašumā “Sīļi”, Zentenes pagastā, Tukuma novadā. 

4. Par apgrūtinājuma (ceļa servitūta) dzēšanu nekustamajā īpašumā “Abavbruses”, Jaunsātu 

pagastā, Tukuma novadā. 

5. Par līdzfinansējuma piešķiršanu logu nomaiņai, Dārza ielā 1-2, Tukumā, Tukuma novadā. 

6. Par grozījumiem Tukuma novada pašvaldības iestādes “Kandavas pilsētas, Cēres un 

Kandavas pagastu pārvalde” nolikumā. 



7. Informatīvs – par plānotajiem būvdarbiem Engures stadiona pārbūvei (1. kārta). 

8. Informatīvs – par satiksmes organizāciju Meža un Dzelzceļa ielā. 

9. Informatīvs – par videonovērošanas un drošības uzlabojumiem Tukuma novadā. 

10. Par Kaspara Cimermaņa iesniegumu “Par administratīvā akta apstrīdēšanu”. 

Sēdes vadītājs Normunds Rečs rosina pirmos izskatīt jautājumus, uz kuriem ir izaicinātās 

personas. Deputātiem nav iebildumu. 

10. § 

Par Kaspara Cimermaņa iesniegumu “Par administratīvā akta apstrīdēšanu” 

ZIŅO: Lelde Bičuša – Juridiskās nodaļas vadītāja, 

Inga Tramdaha – Attīstības nodaļas teritorijas plānotāja. 

UZAICINĀTS: Kaspars Cimermanis. 

IZSAKĀS: Kristīne Raginska, Iveta Vistapole, Laura Šmite, Kaspars Cimermanis, Lelde Bičuša, 

Inga Tramdaha, Kaspars Gribusts, Mārtiņš Limanskis, Agnese Ritene, Lelde Bičuša, Normunds 

Rečs. 

JAUTĀJUMI: Normunds Rečs, Agita Puķīte, 

ATBILDES: Inga Tramdaha, Baiba Pļaviņa, Kaspars Cimermanis. 

Inga Tramdaha papildina ziņojumu, ka minētais ceļa posms nav ne pašvaldības iela, ne 

pašvaldības inženierbūve, bet ir uz privātas zemes izveidota brauktuve. Paskaidro situāciju par 

sarkanajām līnijām un piebilst, ka būtībā iedzīvotāji lūdz atļaut tiem staigāt pa privātu īpašumu. 

Sarkanās līnijas ir noteiktas, bet tās dod tiesības izmantot teritoriju publiskiem mērķiem tikai tad, 

kad pašvaldība inženierbūvi ir projektējusi, izbūvējusi un nodevusi ekspluatācijā kā ceļa būvi. 

Kristīne Raginska piebilst par panākto vienošanos ar Kasparu Cimermani, ka pašvaldība 

projektēs un izbūvēs ielu. Piekrīt, ka šobrīd iedzīvotājiem nav tiesību šķērsot īpašumu. 

Iveta Vistapole skaidro Tukuma novada būvvaldes lēmumu un norāda, ka Apbūves 

noteikumi nepieļauj žogu būvniecību sarkanajās līnijās, tāpēc pēc apbūves noteikumiem tā ir 

prettiesiska būve. Pārbaude veikta pēc pagasta pārvaldes ierosinājuma. 

Kaspars Cimermanis paskaidro, ka iežogojis savu īpašumu, lai to aizsargātu no personām, 

kas staigāja caur īpašumu, jo šādu personu paliek arvien vairāk un tās staigā cauri arī naktīs un 

alkohola reibumā, nereti nometot atkritumus. K. Cimermanim ir suns, un nevar garantēt suņa 

rīcību katrā konkrētā situācijā. Norāda, ka viņam ir tiesības nožogot īpašumu un nodrošināt, ka pa 

to nepārvietojas citas personas. Dzīvo šai vietā jau 20 gadus un 20 gadus pieļāvis, ka kāds retu 

reizi iziet caur īpašumu, bet, kopš Ķesterciema apbūve ir palielinājusies un tas kļuvis ļoti blīvi 

apdzīvots, cauri staigājošo personu ir kļuvis ļoti daudz, radot zemes īpašniekam neērtības. Informē, 

ka tad, kad dabā tiks izbūvēta Lauku iela, protams, ka to nenorobežos un ka pa ielu drīkstēs gan 

staigāt, gan braukt. Pašreiz dabā ir pļava nevis iela. Vārtus var gan atvērt, gan ātri demontēt, ja 

nepieciešams. Uzstāj, ka vārti un žogs ir labiekārtojuma elements nevis būve. 

Inga Tramdaha skaidro, ka problēmas saistītas ar šī brīža teritorijas plānojumu, par 

Teitupes ielu un citu īpašnieku iebildumiem, par risinājumu meklējumiem. Šīs vietas dēļ iepauzēts 

jaunais teritorijas plānojums. Informē par paredzēto tikšanos ar iedzīvotājiem, lai rastu 

kompromisu. Situācija bēdīga, bet tā jārisina, lai ciems attīstītos. Atbildot Normundam Rečam, 

skaidro, ka teritorijas plānojums no 2013. gada, vēsturiski tik sarežģīti un neloģiski izveidots. 

Notiek debates par iespējamiem situācijas risinājumiem, lai novērstu vēsturiski 

izveidojušās teritorijas plānošanas kļūdas, par risinājumiem ielas izbūvei un piekļuves 

nodrošināšanai īpašumiem. 

Kaspars Cimermanis lūdz atcelt būvvaldes lēmumu un atļaut norobežot savu īpašumu ar 

sētu un vārtiem, lai novērstu neatļautu braukšanu un iešanu caur savu īpašumu. Norāda, ka gatavs 

sadarboties ar pašvaldību un nojaukt vārtus, ja tiks izlemts jautājums par pašvaldības ceļa būvi. 



Mārtiņš Limanskis un Juris Šulcs, lai izietu no situācijas, izsaka priekšlikumu pagarināt 

Būvvaldes lēmuma izpildes termiņu un paralēli risināt jautājumu par izmaiņām teritorijas 

plānojumā, lai nodrošinātu piekļuves īpašumiem. 

Kristīne Raginska rosina veikt rūpīgu pašvaldības ielu izbūves izvērtējumu, rēķinoties ar 

izmaksām. Piekrīt ierosinājumam pagarināt nojaukšanas termiņu līdz pašvaldības ielas būvdarbu 

uzsākšanai. 

Lelde Bičuša, uzklausot izteiktos viedokļus, secina, ka lēmuma projekta aprakstošajā daļā 

un 2. punktā veicami labojumi, nosakot, ka Kasparam Cimermanim sarkanajās līnijās izbūvēto 

prettiesisko būvju žoga un vērtu nojaukšanai tiek noteikts cits termiņš – viena mēneša laikā pēc 

pašvaldības rakstiskas informācijas saņemšanas par ielas būvniecības uzsākšanas darbiem. 

Piebilst, ka līdz domes sēdei teksts tiks juridiski precizēts. 

Normunds Rečs rezumē, ka lēmuma projektā veicami labojumi, grozot 2. punktu un 

pagarinot Būvvaldes lēmuma izpildes termiņu, un aicina balsot par lēmuma projekta ar 

labojumiem virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Inga Priede, Normunds Rečs, Agnese 

Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

akceptēt labojumus un iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par 

Kaspara Cimermaņa iesniegumu “Par administratīvā akta 

apstrīdēšanu”” ar labojumiem (lēmuma projekts pievienots protokola 

pielikumā). 

8. § 

Informatīvs – par satiksmes organizāciju Meža un Dzelzceļa ielā 

ZIŅO: Ivars Liepiņš – pašvaldības izpilddirektors, 

Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža – Attīstības nodaļas arhitekte. 

UZAICINĀTIE: Gatis Bumbiers – SIA “INVESTO” pārstāvis, Meža ielas 27 un 28, Tukumā, 

īpašnieks, 

Roberts Bautra – SIA “Projekts3” pārstāvis, izpētes projekta izstrādātājs. 

IZSAKĀS: Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs, Gunda Cīrule, Agnese Ritene, Normunds Rečs, Ivars 

Liepiņš. 

JAUTĀJUMI: Normunds Rečs, Agnese Ritene. 

ATBILDES: Gatis Bumbiers, Roberts Bautra, Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža. 

Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža informē par apkopotajiem satiksmes intensitātes mērījumiem 

un veiktajiem izpētes darbiem. Iepazīstina ar izpētes projekta piedāvātajiem diviem risinājumiem. 

Gatis Bumbiers un Līga Bumbiere izsakās par piedāvātajiem risinājumiem un problēmām, 

ko saskata ierosinātajos satiksmes organizācijas variantos. Piebilst par normatīvo aktu 

noteiktajiem ierobežojumiem. 

Roberts Bautra skaidro izpētes projekta rezultātus. 

Notiek debates par piedāvātajiem risinājumu variantiem. 

Kaspars Gribusts izsaka ierosinājumu modelēt trešo variantu. 

Agnese Ritene bilst, ka risinājums jāmeklē, uzņēmējs jāatbalsta. Rosina izvēlēties pirmo 

variantu. 



Ivars Liepiņš, rezumējot izteiktos viedokļus, secina, ka precizējams pirmais variants un pēc 

izteiktajiem ierosinājumiem jāmēģina izstrādāt trešo variantu. 

Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža un Ivars Liepiņš informē par satiksmes mezgla un krustojuma 

pārbūves projektu Dzelzceļa ielā, Tukumā, un ar to saistītajām plānotajām izmaiņām. 

Gatis Bumbiers bilst, ka projekts pievilcīgs, bet jāmeklē iespējas palielināt autostāvvietu 

skaitu pie stacijas. Uztur spēkā piedāvājumu nodod pašvaldībai sev piederošo piegulošo īpašumu 

ar nosacījumu, ka tiek sakārtota transporta organizācija Meža ielā. Rosina projekta īstenošanai 

aicināt uz sadarbību “Circle K”. 

Plkst. 14.13 deputāte Inga Priede citu neatliekamu darba pienākumu dēļ pārtrauc dalību 

sēdē un iziet no sēžu zāles. 

Normunds Rečs aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par satiksmes organizāciju Meža un 

Dzelzceļa ielā, Tukumā. 

1. § 

Par Ekonomikas ministrijas vēstuli un izmaiņām Engures ostas valdes sastāvā 

ZIŅO: Lelde Bičuša – Juridiskās nodaļas vadītāja. 

Normunds Rečs aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Ekonomikas 

ministrijas vēstuli un izmaiņām Engures ostas valdes sastāvā” (lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

2. § 

Par pašvaldības nedzīvojamo telpu Liepu ielā 11, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā, 

Tukuma novadā, nomas līguma termiņa pagarināšanu 

ZIŅO: Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Agnese Ritene. 

ATBILDES: Laura Šmite. 

Normunds Rečs aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 



"PAR"  -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par pašvaldības 

nedzīvojamo telpu Liepu ielā 11, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā,  

Tukuma novadā, nomas līguma termiņa pagarināšanu” (lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

3. § 

Par ceļa servitūta nodibināšanu īpašumā “Sīļi”, Zentenes pagastā, Tukuma novadā 

ZIŅO: Ivars Liepiņš – pašvaldības izpilddirektors. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs. 

ATBILDES: Ivars Liepiņš. 

Normunds Rečs aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
1 (Agnese Ritene – nepiedalās balsojumā, pamatojoties uz likumu “Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā”) 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par ceļa servitūta 

nodibināšanu īpašumā “Sīļi”, Zentenes pagastā, Tukuma novadā” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

4. § 

Par apgrūtinājuma (ceļa servitūta) dzēšanu nekustamajā īpašumā “Abavbruses”,  

Jaunsātu pagastā, Tukuma novadā 

ZIŅO: Edgars Keirāns – Pūres un Jaunsātu pagastu pārvaldes vadītājs. 

IZSAKĀS: Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Kaspars Gribusts, Ivars Liepiņš, Normunds Rečs. 

Mārtiņš Limanskis pauž izbrīnu par ceļa servitūtu, jo iepriekš bijusi cita informācija. 

Iepazīstina klātesošos ar situāciju dabā un vērš uzmanību, ka var veidoties konfliktsituācija. Ņemot 

vērā, ka viens zemes gabals pa vidu veido pārrāvumu, aicina situāciju rūpīgi izvērtēt. Pauž 

viedokli, ka lēmuma projektā minēto ceļa servitūtu nevajag dzēst, tas iezīmējams loģiskā vietā un 

atstājams. 

Notiek debates par situāciju. 

Ivars Liepiņš, uzklausot izteiktos iebildumus, rezumē, ka par šo situāciju vēl jādiskutē. 

Normunds Rečs aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  nav 



"PRET" -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"ATTURAS" -  nav 
  

NOLEMJ: 

noraidīt lēmuma projektu “Par apgrūtinājuma (ceļa servitūta) dzēšanu 

nekustamajā īpašumā “Abavbruses”, Jaunsātu pagastā, Tukuma 

novadā”. 

5. § 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu logu nomaiņai, Dārza ielā 1-2, Tukumā,  

Tukuma novadā 

ZIŅO: Jānis Jefremovs – Tūrisma un mantojuma attīstības nodaļas arhitekts. 

JAUTĀJUMI: Normunds Rečs. 

ATBILDES: Jānis Jefremovs. 

Normunds Rečs aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu 

komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu logu nomaiņai, Dārza ielā 1-2, Tukumā, 

Tukuma novadā” (lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

6. § 

Par grozījumiem Tukuma novada pašvaldības iestādes  

“Kandavas pilsētas, Cēres un Kandavas pagastu pārvalde” nolikumā 

ZIŅO: Evita Freimane – Kandavas pilsētas, Cēres un Kandavas pagastu pārvaldes nekustamā 

īpašuma pārvaldniece. 

Normunds Rečs aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  1 (Mārtiņš Limanskis) 

"ATTURAS" -  nav 
  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem Tukuma 

novada pašvaldības iestādes “Kandavas pilsētas, Cēres un Kandavas 

pagastu pārvalde” nolikumā” (lēmuma projekts pievienots protokola 

pielikumā). 

7. § 

Informatīvs – par plānotajiem būvdarbiem Engures stadiona pārbūvei (1. kārta) 



ZIŅO: Kristīne Upeniece – Attīstības nodaļas projektu vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Andris Fridrihsons. 

ATBILDES: Kristīne Upeniece, Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža, Kristīne Raginska, Ivars Liepiņš. 

Kristīne Upeniece īsumā informē par Engures stadiona pārbūves projekta 1. kārtas virzību, 

sniedz projekta vizualizācijas prezentāciju un atbild uz uzdotajiem jautājumiem. 

Kristīne Raginska un Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža papildina par projekta citām kārtām. 

Normunds Rečs aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par plānotajiem būvdarbiem Engures 

stadiona pārbūvei (1. kārta). 

9. § 

Informatīvs – par videonovērošanas un drošības uzlabojumiem Tukuma novadā 

ZIŅO: Reinis Mizga – Lietvedības un IT nodaļas IT administrators, 

Jānis Lindbergs – Tukuma novada pašvaldības policijas priekšnieks. 

JAUTĀJUMI: Juris Šulcs, Normunds Rečs, Kaspars Gribusts, Mārtiņš Limanskis, 

ATBILDES: Ivars Liepiņš, Egīls Dude, Jānis Lindbergs, Imants Valers, Reinis Mizga, Arturs 

Vinbergs. 

Reinis Mizga sniedz prezentāciju un informē par videonovērošanas un drošības 

uzlabojumiem Tukuma novadā, atbild uz jautājumiem. 

Jānis Lindbergs, atbildot Normundam Rečam, paskaidro, ka Iekšlietu ministrija šos 

procesus valsts līmenī nekoordinē. Piebilst, ka savulaik bijis projekts, bet tas vairs nav aktīvs. 

Katrā pašvaldībā šos jautājumus risina pa savam. 

Imants Valers izsakās, ka konkrētas sadarbības ar valsti šajā jomā nav. 

Arturs Vinbergs piebilst, ka būs Ministru kabineta noteikumi par videonovērošanas 

kamerām. Atbildot Kasparam Gribustam, paskaidro, ka tiek domāts un sekots līdzi risinājumiem, 

ja videonovērošanas datu centrs tiek pārcelts uz citām telpām. 

Normunds Rečs aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, 

Rimants Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Normunds Rečs, Agnese Ritene) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par videonovērošanas un drošības 

uzlabojumiem Tukuma novadā. 

Sēdes noslēgumā deputāts Juris Šulcs izsaka iebildumus, ka deputātiem netiek nosūtīti 

iedzīvotāju iesniegumi, kas adresēti deputātiem. 



Tautsaimniecības un teritoriālās attīstības komitejas sēde tiek slēgta plkst. 15.32. 

Sēdes vadītājs 

komitejas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts)  Normunds Rečs 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 

(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 

atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


